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Kommunstyrelsen 2020-08-31 

§164 Återrapportering av uppdragsdirektiv om trygghetsbostad 
som biståndsbedömd insats 

 
Vänsterpartiet har varit positiva till att utreda behovet av trygghetsbostäder.  

Däremot anser vi att utredningen har varit undermålig. I äldrenämnden lade vi ett särskilt 
yttrande där vi var tveksamma till utredningen. Man har varit kontakt som redan bor på särskilda 
boenden. Man har alltså kontaktat de personer som har kommit så långt i deras sjukdom eller 
omsorgsbehov. Det är föga förvånande att man inte hittar efterfrågan på mindre omsorg i den 
målgruppen. Man borde istället ha kontakt med de personer som i nuläget får del av 
hemtjänstens omsorg. 

Vi anser därför att utredningen behöver göras om och där man tillfrågar personer vars 
omsorgsbehov ännu inte eskalerat till den nivå att man behöver särskilt boende, t.ex. personer 
som tar del av hemtjänsten idag. 

Vi anser också att utredningen inte tagit i beaktande den besparingen man kan få in på 
hemtjänsten genom att ha ett trygghetsboende med vårdpersonal där under dagtid. Mycket talar 
för att det skulle kunna bli en mer ekonomisk lösning. 

 

Förslag till beslut: 

1. Att återremittera med syfte att göra om utredningen enligt ovan 
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